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Návrh na usnesení 

I. Konference navrhla a schválila program jednání 

Konference navrhla a zvolila: 
mandátovou a volební komisi, ve složení:  
 

 Klára Šalková 

 Jarmila Měrková 

 Simona Heidenreichová 

  
návrhovou komisi, ve složení: 
 

 Jaroslav Kincl 

 Richard Bauer 

 Anna Krobotová 
 

 
 

II. Konference bere na vědomí: 

- Zprávu mandátové a volební komise o počtu přítomných delegátů – přítomno 52 
subjektů , 57 hlasů (27,54%) 

- Zprávu o činnosti oblasti za období roků 2019 – 2022 byla schválena  



- Zpráva o hospodaření oblasti za rok 2020-2022 byla schválena 

- Výsledky voleb, předsedou oblasti byl zvolen Ing.Radovan Šalek ,  
členy OV byli zvoleni R.Bauer , K.Šalková, J.Kincl, J.Kubrický, Č.Šrubař, 
K.Holá 

-  

- Byli zvoleni delegáti na celostátní konferenci ČJF v tomto pořadí: 
T.Kutálek, A.Hovjacká, R.Šalek, Č.Šrubař, J.Ludvík, K.Koutná, J.Kincl, 
J.Kubrický, S.Heidenreichová a náhradníci : K.Pospíšilová, P.Holešovský, 
L.Segeťová, R.Kubík, R.Heidenreich, M.Theimer   

 

Konference se usnáší: 

o aby ČJF vysvětlila spolufinancování jednotlivých oblastí na systému 
Hubertus.  

o Vysvětlení jak bude probíhat zpracování výsledků v disciplínách, které 
systém Hubertus nepodporuje. 

o Na zrušení poplatku 15 Kč za každý start 

o Projednání žádosti A.Hovjacké aby na závodech mohla dvojice startovat 
za subjekt koně pod kterým je evidován .  

o Navrhujeme revizi sazebníku poplatků 

 

 

V Klimkovicích 24.1. 2023  
 
 
Předseda OV Ing.Radovan Šalek: 

 

Návrhová komise: 

 

Richard Bauer  Jaroslav Kincl  Anna Krobotová 


